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Dnia 12.02.2025r. 

 

Rada Gminy Piaski 

Komisja Budżetu i Rozwoju 

 

Protokół 3/2025 

 

3 Komisja Budżetu i Rozwoju w dniu 12 lutego 2025 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Gminy 

Obrady rozpoczęto 12 lutego 2025 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12.45  tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

 

Obecni: 

1. Justyna Grobelna 

2. Krzysztof Jakuszek 

3. Mirosława Konieczna 

4. Tomasz Koralewski 

5. Maria Wesołek 

 

Zaproszeni goście: 

Skarbnik Gminy – Bogumiła Sosnowska  

Inspektor ds. IZP – Witold Furmaniak 

 

Obecni: 

Wójt – Dariusz Naskręt 

Kierownik Referatu – Żaneta Langner   

 

 Tematy posiedzenia: 

 

1. Inwestycje drogowe – planowanie i koszty na rok 2025 

2. Oświetlenie uliczne – koszty oświetlenia za 2024 r. oraz planowanie inwestycji w tym zakresie na rok 2025 

3. Informacja na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31 grudnia 2024 r. , zdolności kredytowej oraz umorzeń 

podatków w 2024 r 

 

1. Inwestycje drogowe – planowanie i koszty na rok 2025 

Informacje drogowe planowanie i koszty na 2025r. szczegółowo omówił inspektor ds. inwestycji i zamówień 

publicznych Witold Furmaniak. Poinformował, że na rok 2025 w budżecie gminy zaplanowano: 

➢ dotacja dla powiatu gostyńskiego na kwotę 500 tys zł na przebudowę drogi powiatowej Strzelce Wielkie – 

Taniecznica etap I, przewidywany koszt ok 1,5 mln zł  

➢ 30 tys zł na dokumentacje projektową na przebudowę drogi gminnej w Strzelcach Małych, kwota będzie 

zmieniona ponieważ koszt pełnobranżowej dokumentacji to kwota  86 tys zł 

➢ 400 tys zł na remonty dróg gminnych  

➢ Sołectwa z funduszu sołeckiego będą wykonywać remonty czy przebudowy chodników  

Uwag nie wniesiono.  

 

2. Oświetlenie uliczne – koszty oświetlenia za 2024 r. oraz planowanie inwestycji w tym zakresie na rok 2025 

 

Informację o oświetleniu ulicznym – koszty oświetlenia za 2024 r. oraz planowanie inwestycji w tym zakresie na rok 

2025 szczegółowo przedstawił inspektor ds. inwestycji i zamówień publicznych Witold Furmaniak. Poinformował, 

że na rok 2025 zaplanowano: 

➢ 2024r. koszt oświetlenia ulicznego to kwota 509 622,48 zł brutto 

➢ Planowane inwestycje: umowa z ENEA konserwacje oświetlenia ulicznego którym zawarto punkt 160 tys zł 

netto, w ramach tego funduszu będą wykonane inwestycje projektowane w roku ubiegłym i poprzednich 

latach min. Oświetlenie uliczne w Godurowie, Rębowie, Drzęczewie  Pierwszym, wymiana opraw w  
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miejscowości Piaski ul. Warszawska (38 starych i 6 nowych), drobne uzupełnienia w miejscowości 

Bodzewo (3 punkty), Piaski ul. Słowackiego, ul. 27 Grudnia będzie to koszt ok. 160 tyz zł netto na ten rok.   

Radna Maria Wesołek poprosiła aby w  Szelejewie w kierunku miejscowości Zalesie uzupełnić lampę , dodała,                   

że słup jest.   

Inspektor ds. IZP poinformował, że na lampy Led wymienione są lampy na ul. Poznańskiej, ul. Drzęczewska, Św. 

Marcina. Została ul. Sienkiewicza, ul. Gostyńska, ul. Warszawska. 

Uwag nie wniesiono.  

 

3. Informacja na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31 grudnia 2024 r. , zdolności kredytowej oraz umorzeń 

podatków w 2024 r 

Informacja na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31 grudnia 2024 r. , zdolności kredytowej oraz umorzeń 

podatków w 2024 r szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Bogumiła Sosnowska.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag nie wniesiono.  

 

4. Sprawy bieżące: 

Radna Maria Wesołek poinformowała, że w funduszu sołeckim na zaplanowane 30 tys zł na plac zabaw 

(dokumentacja na odrolnienie), poinformowała, że jeżeli zostaną jakieś środki albo nie będzie wykonana kwotę                 

z funduszu sołeckiego sołectwo przeznaczy na chodnik.  

 

Radny Tomasz Koralewski zapytał czy do planowanego parkingu przy ul. Jesionowej wymagana jest dokumentacja.  

Sekretarz poinformował, że jeżeli ma być parking teren musi być utwardzony, jeżeli ma powstać parking musi być 

projekt.  

Radny Tomasz Koralewski poinformował, że jest to koniec drogi, ślepa ulica, a parking ma służyć tylko dla 

właścicieli posesji przy tej drodze.  

 

Wójt poinformował o projekcie zmiany organizacji ruchu przy szkole podstawowej w Piaskach, min. dołożenie 

chodnika, postawienie lustra.  Projekt zmiany organizacji ruchu dotyczący wprowadzenia  ograniczeń tonażowych 

oraz zaznaczenia linii środkowych na drodze w miejscowości Drzęczewo jest przesłany do zaopiniowania                      

do WZDW.  

 

Radna Mirosława Konieczna zapytała o oświetlenie w Godurowie, czy planowane jest koło remizy i przy świetlicy 

wiejskiej w Michałowie. 

Inspektor IZP poinformował, że w Godurowie jest zaplanowane, przy świetlicy wiejskiej należy przeciągnąć 100              

m kabla, są to wysokie koszty. 

Sekretarz zaproponował zamontowanie lampy Led z czujnikiem zmierzchu.     

Omówiono również sprawę oświetlenia Zaborni.  

 

Radna Maria Wesołek poprosiła o wycięcie krzewów na ścieżce pieszo – rowerowej w kierunku 

Lafajetowa. Poprosiła  o wymianę znaków drogowych koło szkoły. Zamontowanie napisu Świetlica 

Wiejska.  

 

Radny Krzysztof Jakuszek poinformował, że ZUK w chwili obecnej wycina krzewy miejscowości Lipie w 

kierunku Michałowa, może teraz gdy nie ma jeszcze prac na drogach wyciąć krzewy na ścieżce 

rowerowej  w Szelejewie, jeżeli będzie taka decyzja Wójta.  

Wójt wyraził zgodę.  

 

Przewodnicząca Komisji 

 

 Justyna Grobelna  
 

Protokółowała: Joanna Polaszyk 

 


